

Join the photo campaign

Rejoignez la campagne photo

#justiceforpinarselek

Before her trial on 28 June 2024, we want to show the faces of solidarity with Pinar Selek and amplify the movement on social media through #justiceforpinarselek
Join the photo campaign !

Avant son procès le 28 juin 2024, nous voulons montrer les visages de la solidarité avec Pinar Selek et amplifier le mouvement sur les réseaux sociaux par le #justiceforpinarselek
Rejoignez la campagne photo !



Angela Y. Davis

1

Find the posters [here](#)

Trouvez les affiches [ici](#)

(<https://tinyurl.com/3fb8hven>)

Take your pictures, alone or as a group, in a portrait and landscape format

Prenez vos photos, seul.e ou en groupe, au format portrait et paysage

2

3

Send us your picture with your name and title or organization if applicable to justicepourpinarselek@systemli.org, and post it on social media with #justiceforpinarselek. We will make a video out of all the portraits :)

Envoyez-nous votre photo avec votre nom et votre titre ou organisation s'il y a lieu à justicepourpinarselek@systemli.org, et publiez-là sur les réseaux sociaux avec le #justiceforpinarselek. Nous ferons une vidéo à partir de tous les portraits :)

Thank you for
taking part !



Merci pour votre
participation !